






Bestyrelsens beretning 
 
Vi har siden sidste generalforsamling afholdt 7 bestyrelsesmøder. Det vi primært har arbejdet med 
i år er græsområdet på vores fællesareal.  
 
Da vores biodiversitetsbede ikke rigtig fungerede pga af tørke, valgte vi at se på anden mulighed 
for øgning af biodiversitet på området. Løsningen blev at lade græsset gro, og så i stedet slå 
relevante stier og slå omkring legepladsen.  
 
Da det var en anderledes måde at tilgå vores græsareal på, valgte vi at få tilbud på opgaven. Vi 
indhentede 2 tilbud . Et fra Gartnerpioneren/Torben : 46.150kr og et fra GJanlæg/ Gert : 34.620. 
Vi havde gode samtaler med begge parter, og begge parter ville kunne løse opgaven 
tilfredsstillende og med følelse af godt samarbejde. Men da Gj anlæg var betydelig billigere, var 
det Gert vi valgte.  
 
Så det var, med vemod må vi sige, at vi måtte sige farvel til Torben. Han har været vores "mand" i 
mange år og gjort det fornuftigt og godt og været meget fleksibel. Heldigvis var Torben 
forstående, og der blev ikke smækket med nogen døre. Vi har som bestyrelse valgt en periode på 
2 år med denne ordning, så vi har mulighed for at vurdere hvordan det fungerer.  
 
Ud over det har vi i år fået nye skilte til vores skraldespande og fået plantet 9 frugttræer som 
forhåbentlig bliver til glæde for bier og mennesker.  
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